
Genesis 6; Nephilim 1 of 6, Enoch 
Genesis 6; Nephilim 1 van 6, Henoch 
 
Hallo allemaal, 
Genesis 6, Nephilim, UFO's en dergelijke, is vandaag de dag een zeer populair onderwerp, en er is 
veel verwarring en dwaling over. 
 
De Schriftuurlijke en logische uitleg van de waarheid zal langer duren dan mijn gebruikelijke 2 tot 4-
delige serie. De serie zal nu 6-delig zijn, zodat ieder segment niet te lang gaat worden en makkelijker 
is om te lezen. Ik hoop dat het onderwerp je interesseert.  
 
De populaire leer is.... 
...het geloof dat er een 2e engelenopstand in de hemel was in de tijd van Noach; dat engelen de 
hemel verlieten om in de dagen voor de zondvloed met  menselijke vrouwen te paren. Daaruit is veel 
valse leer voortgekomen, waaronder de leer dat Satan bij Eva halfbloed mensen voortbracht die 
hagedissenogen hebben en die nu de wereld besturen. Sommigen zeggen dat de Illuminati bestaat uit 
deze halfbloed mensen, en/of dat UFO's afkomstig zijn van deze 2e opstand, en nog veel meer.  
 
Deze serie zal feiten van fictie scheiden en evenwicht brengen. Na het tonen van deze dwaling zal ik 
je in hoofdstuk en vers laten zien wat de Schrift werkelijk zegt.  
 
Meer dan dat, het zal de lezers voorzien van logica en de Schrift, met een gezond en evenwichtig 
begrip van wat er werkelijk aan de hand was in de dagen voor de zondvloed van Noach.  
 
Ik vertel mensen altijd dat het niet zo belangrijk is dat ze het met me eens zijn, maar dat ze nadenken 
over wat ze geloven en waarom, en in staat zijn uit te leggen waarom ze geloven wat ze geloven. Met 
andere woorden, als je zegt dat je iets gelooft, moet je kunnen verdedigen hoe je tot dat geloof bent 
gekomen en waarom.  
 
Schooltijd - boekverslagen, bibliografieën 
Ik herinner me de allereerste keer dat we op school een werkstuk moesten schrijven met een 
bibliografie erbij. Een bibliografie is wanneer iemand een brief of werkstuk schrijft en iemand anders 
citeert om zijn punt te maken. De bron van dat citaat wordt vermeld aan het einde van het verslag of 
werkstuk. Herinner je je die tijd nog?  
 
De praktijk van het citeren van externe bronnen, het lenen van een citaat hier en daar, is eeuwenoud.  
 
Daarom merkt Mattheüs 7:29 op dat het volk over Jezus opmerkte: "...Hij onderwees hen als iemand 
met gezag, niet als de schriftgeleerden." De schriftgeleerden gaven zelden hun eigen mening - Zij 
citeerden altijd anderen. Bij een directe vraag antwoordde een schriftgeleerde: "Rabbi (zus en zo) zegt 
....". (Je kunt dit nog steeds zien in Joodse artikelen en boeken). 
 
Het mag dan ook geen verrassing zijn...  
Dat in de 66 boeken van de Bijbel de auteurs vaak anderen aanhaalden als dat hielp hun punt te 
maken. Op dezelfde manier kan een vrouw tijdens een ruzie tegen haar man zeggen, nadat ze hem 
heeft verteld wat ze denkt: "Zelfs je moeder is het met me eens...". (lol) Ze citeert een andere bron om 
haar punt kracht bij te zetten. Een baas kan een werknemer ergens mee confronteren, waarbij hij 
iemand van een andere afdeling aanhaalt en diens woorden gebruikt om zijn punt te ondersteunen.  
 
In Lucas 13:32 noemde Jezus Herodes een sluwe vos, een term die in die tijd algemeen gebruikt werd 
(zelfs onder Romeinen) om Herodes te beschrijven. Door deze beschrijving van Herodes te gebruiken, 
toonde Jezus zijn instemming met de Romeinse opmerkingen over Herodes' karakter. Maar Hij 
onderschreef niemand, Hij gebruikte alleen algemene termen zodat iedereen het kon begrijpen.  
 
In Handelingen 17:28 citeert Paulus de Griekse profeten "In hem leven en bewegen wij en zijn wij", 
wat voor de Grieken Apollo betekende. Maar Paulus vertelde hun dat dit gold voor de Schepper, die 
niet Apollo was - hij citeerde iemand die hen bekend was om een punt te maken. 
 
In Titus 1:12 citeert Paulus de heidense profeet Epimenedes die zegt dat Kretenzers altijd leugenaars 
en lui zijn... en in 1Corintiërs 15:33 citeert hij Menander (Griekse toneelschrijver) die zegt: "Slecht 



gezelschap bederft goede manieren". Paulus putte voor zijn lezers uit externe en bekende bronnen, 
om zijn boodschap aan hen kracht bij te zetten. 
 
Henoch en Judas 
Er zijn letterlijk tientallen voorbeelden van auteurs van de Bijbel die anderen citeren om hun punt te 
maken, net zoals schoolkinderen en volwassenen dat tegenwoordig doen in werkstukken en 
rapporten.  Maar hier en daar een citaat gebruiken, wil nog niet zeggen dat de auteurs die andere 
auteur verheft tot het niveau van de Bijbel. Wanneer iemand een scriptie schrijft, of een schoolkind 
schrijft een verslag, betekent het citeren van een externe bron niet dat hij het eens is met alles wat die 
persoon heeft geschreven - hij gebruikt slechts een enkele regel of alinea die hem goed uitkomt. 
 
Paulus citeerde een heidense profeet omdat 1 ding dat hij zei hem hielp zijn punt te maken, maar hij 
suggereerde niet dat die profeet een profeet van God was. 
 
Henoch wordt geciteerd in Judas 1:14-15, waar hij profeteert dat de Heer zal komen met duizenden 
van zijn heiligen om recht en oordeel uit te spreken over allen. Het citeren van Henoch betekent niet 
dat Judas het boek Henoch verheft tot het niveau van de Schrift - hij gebruikte slechts een klein deel 
ervan (van de 3 delen) om zijn punt te maken.  
 
Tegenwoordig is er een stroming van leer/onderwijs...  
...die het boek Henoch verheft tot een niveau gelijk aan de Schrift, meestal rechtvaardigend door te 
zeggen dat Judas Henoch citeerde, en van daaruit bouwt men een hele leer rond het feit dat Henoch 
gelijk heeft en accuraat is over een 2e opstand van engelen en zo. 
 
Mensen die hun geloofssysteem baseren op dat ene citaat uit het boek Henoch houden er geen 
rekening mee dat vele auteurs vele bronnen buiten de Schrift aanhaalden om hun punten te maken, 
en zij verheffen hun bronnen geenszins tot gelijkwaardigzijnde  aan de Schrift. 
 
De 3 boeken van Henoch zijn geen oude boeken.  
De 3 boeken werden in 3 delen geschreven door onbekende auteurs, tussen 300 en 100 voor 
Christus - ongeveer 100 jaar voor de geboorte van Jezus. Bedenk dat Mozes in 1400 voor Christus 
Genesis tot en met Deuteronomium schreef. Dat is ongeveer 1200 jaar voordat de boeken van 
Henoch werden geschreven door een onbekend volk gedurende ongeveer 200 jaar.  
 
Het is niet door Henoch geschreven. Denk daar eens over na. Anderen bundelden mondelinge 
overleveringen en verhalen over wat zij geloofden dat Henoch zei of zag, en noemden het naar het 
onderwerp, Henoch.  
 
Overweeg ook 
De boeken van Henoch waren net geschreven toen de rabbijnen de geschriften van het Oude 
Testament samenstelden. Rabbijnen die wijzer zijn dan wij als het gaat om wie wat wanneer schreef, 
besloten bij het samenstellen van de Oudtestamentische canon dat het boek Henoch geen 
geïnspireerde literatuur was.  
 
Denk daar eens over na. Mannen die lang geleden leefden, dichter bij de werkelijke auteurs, en deel 
uitmaakten van die cultuur, bepaalden dat de boeken van Henoch geen geïnspireerde literatuur 
waren. Dat is enorm.  
 
Waarom denken mensen tegenwoordig meer te weten over wat geïnspireerde literatuur is dan 
degenen die het OT samenstelden? 
 
Dat is dus het eerste punt van logica - Henoch werd door Judas geciteerd over de Heer die terugkeert 
om wraak te nemen, wat andere verzen in onze Bijbel ook zeggen.  
 
Maar het citeren van iemand buiten de Schrift om verheft dat citaat niet tot het niveau van het Woord 
van God. En degenen die door God gekozen waren om het Oude Testament samen te stellen, 
verwierpen het Boek van Henoch, en daarom staat het niet in ons huidige OT.  
 
Hoe zit het met een 2e opstand van engelen?  
Daar komen we volgende week op terug. Tot dan, 



zegen 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en mail me op cwowi@aol.com 
 
Genesis 6, Nephilim 2 of 6; 2nd rebellion? 
Genesis 6, Nephilim 2 van 6; 2e opstand? 
 
Hallo allemaal, 
Vorige week hebben we bekeken hoe de boeken van Henoch niet als geïnspireerd door God werden 
beschouwd en daarom niet in het Oude Testament werden opgenomen. Ze werden geschreven rond 
de tijd dat het Oude Testament werd samengesteld, ruwweg 100 jaar voordat Jezus werd geboren.  
 
Vandaag beginnen we met het doordenken van de mogelijkheid van een 2e opstand van de engelen 
in de dagen van Noach.  
 
Een 2e opstand van de engelen?  
Omdat we Henoch verwerpen als niet geïnspireerd, en we het eens zijn met de rabbijnen die het Oude 
Testament samenstelden, kijken we alleen naar de Schrift als onze bron. We zien in de Schrift dat er 
slechts 1 opstand van engelen is met één leider van die opstand die door het Oude en Nieuwe 
Testament heen wordt genoemd.  
 
Er zijn 2 belangrijke teksten die gebruikt worden door degenen die denken dat er een 2e opstand van 
engelen was, waarbij 'de zonen Gods zagen dat de dochters der mensen mooi waren...' 
geïnterpreteerd wordt als dat er een 2e opstand was. Later zal ik je laten zien dat de 'zonen van God' 
geen engelen waren, maar laten we eerst de 2 passages onderzoeken die worden gebruikt om het 
geloof in een 2e opstand te rechtvaardigen.  
 
2Petrus 2:4-5. De context vanaf v1 is valse profeten en hun uiteindelijke lot in de hel. Dan schrijft hij: 
"Want als God de engelen die gezondigd hebben niet gespaard heeft, maar hen in de hel geworpen 
heeft en hen overgeleverd heeft in ketenen van duisternis, om te worden bewaard tot het oordeel. En 
Hij heeft de oude wereld niet gespaard, maar Noach, de prediker der gerechtigheid, gered...". 
 
Sommigen die dit lezen zouden kunnen denken dat Petrus verwijst naar een opstand van engelen 
vlak voor Noach. De context van dat vers, als je de verzen ervoor en erna leest, laat zien dat Petrus 
vergelijkingen maakt tussen oordeel en genade, en de dingen niet in een chronologische volgorde van 
gebeurtenissen zet. 
 
Maar vergeet niet, omdat Henoch werd verworpen als zijnde niet Schriftuurlijk, had Petrus dat geloof 
over een 2e opstand niet - hij werd onderwezen wat de zonen van God werkelijk waren - wat geen 2e 
opstand was. Nee, Petrus had het over de val van Lucifer uit de hemel, de enige rebellie van engelen. 
Hij was het die in Mattheüs 16 werd berispt omdat hij voorstelde dat Jezus niet naar het kruis zou 
gaan: 'Ga achter mij, Satan...'. Petrus wist dat Jezus door Satan werd verzocht voordat Hij aan Zijn 
bediening begon, niet Satan en een 2e leider van een andere engelenopstand.  
 
Merk op dat de engelen werden overgeleverd in ketenen van duisternis.  
Als ik kettingen van papier zou maken, dan zou ik zeggen dat je gebonden bent door kettingen van 
papier - papier is de ketting. Dus 'ketenen van duisternis' betekent gebonden zijn aan duisternis, voor 
altijd verboden om Gods licht binnen te gaan, dat is wat er staat. 
 
Ze kunnen niet ontsnappen aan de ketenen van de duisternis van Satans koninkrijk. Ze kunnen nooit 
meer Gods licht binnengaan. Loopt Satan rond als een brullende leeuw zoals Petrus schreef, ja, maar 
binnen het rijk van de duisternis dat zijn ketenen zijn - en hij probeert anderen in dezelfde slavernij van 
duisternis te trekken. "(Vader) die ons heeft verlost van het gezag der duisternis en ons heeft 
overgebracht naar het koninkrijk van de Zoon van Zijn liefde." Col 1:13 
 
De 2e passage is Judas v6: "En de engelen die hun plaats niet hebben bewaard, maar hun huis 
hebben verlaten, heeft Hij onder ketenen van de duisternis bewaard tot het oordeel van de grote dag." 
Judas, de broer van Jezus*, is het eens met Petrus, de engelen die in opstand kwamen worden in 
duisternis gehouden, gebonden aan de duisternis, het zijn hun ketenen, die hen tot dat rijk beperken. 
*Mt 13:55 

mailto:cwowi@aol.com


 
In het hele Oude Testament  
Van Job tot David, tot Jesaja 14:12-15 die Lucifer bij naam noemt, tot Ezechiël 28:12-19 waar we 
leren dat Lucifer eerst een cherub was, een van de veel-vleugelig engelachtige wezens rond de troon 
in Openbaring 4 en elders, zien we 1 opstand, 1 leider die genoemd wordt. Er wordt nooit gezinspeeld 
op een 2e opstand van engelen.   
 
Jezus was er getuige van dat Lucifer uit de hemel werd verstoten. 
Denk hier eens over na:In Lucas 10:18 toen de 70 zo opgewonden terugkwamen dat ze demonen 
konden uitdrijven door de naam van Jezus te gebruiken, vertelde Jezus hen dat ze moesten kalmeren 
omdat Hij getuige was van de uitdrijving van Satan uit de hemel, dus verheug je dat je burgers van de 
hemel bent, niet dat ze demonen konden uitdrijven. (Het is duidelijk dat Hij niet zei dat Hij Satan op die 
dag uit de hemel zag vallen, maar Hij zei dat Hij al eerder bestond en getuige was van Satans rebellie 
en val - Satan was al gevallen toen hij Adam en Eva verleidde). 
 
Jezus zei niet dat Hij Lucifer uit de hemel geworpen zag worden en 'Oh ja, ik was ook getuige van die 
2e opstand in de tijd van Noach." 
 
Wanneer Jesaja 14:13-14 spreekt over Lucifer's 5 'ik wil' uitspraken*, zegt Jesaja niet: "En ook de 
leider van die 2e opstand in Noachs tijd zei...". Nee, alleen Lucifer wordt genoemd. In Ezechiël 28:12-
19 wordt vermeld dat hij ooit een cherub voor de troon was die trots werd vanwege zijn schoonheid en 
autoriteit, maar hij zegt nooit 'en die andere engel ook, die in de tijd van Noach in opstand kwam'."  
 
(*Ik zal opstijgen naar de hemel, ik zal mijn troon verheffen boven de engelen van God, ik zal zitten op 
de plaats van gezag, ik zal opstijgen boven de wolken, ik zal zijn als de Allerhoogste.") 
 
En in Openbaring 12, wanneer er over de oorlog in de hemel wordt gesproken, wordt er geen melding 
gemaakt van een 2e oorlog van engelen die God en Israël en Gods volk haten - alleen die ene, Satan.  
 
Conclusie - Er is 1 opstand van engelen in de hemel geweest, want dat is alles waar de Schrift over 
spreekt. En de uitspraken van Judas en Petrus, die afkomstig zijn van een opleiding en theologie die 
Henoch afwees als niet geïnspireerd tot het niveau van de canon van de Schrift, onderschrijven dat.  
 
Visitatie/Bezoek: Wat Jezus zei over engelen en demonen... 
Wat ik hier deel is gedeeltelijk wat ik leerde tijdens bezoeken van de Heer. Een van de dingen waar ik 
de Heer naar vroeg is bewijs - want ik heb heel veel demonen gezien (ik praat er alleen niet over) en 
nog veel meer engelen. Demonen zien er heel anders uit dan engelen en ik vroeg de Heer of dat iets 
te maken had met de (1) opstand. 
 
Hij vroeg me: "Als je demonen ziet, hoe zien ze er dan uit?" Ik antwoordde dat ze altijd naakt zijn, het 
maakt niet uit hoe groot ze zijn, ze zijn altijd naakt, en velen zijn als gekrompen individuen, gekrompen 
door zonde en duisternis, een omhulsel van een vroegere ik.  
 
Het dichtste waar ik het mee kan vergelijken in de natuur...  
...is iemand die oud is en zo wereldmoe, dat zijn huid en gelaat er oud, moe, gerimpeld voor zijn tijd en 
versleten uitziet. Dat lijkt een beetje op  hoe demonen eruit zien - ze zien er allemaal versleten en lelijk 
uit.  
 
Toen ik zei: "Ze zijn altijd naakt en versleten", vroeg Hij :"En hoe zien engelen eruit?" En ik zei dat ze 
altijd gekleed zijn in mooie kleding, in gewaden, in lange broeken waarover gewaden gedragen 
worden, met verschillende kleuren en versieringen, enzovoort. Hij zei: "Engelen hadden net als 
mensen een vrije wil, en zij die voor Mij kozen zijn verzegeld met gewaden van gerechtigheid, terwijl 
de engelen die vielen ontdaan zijn van alle gerechtigheid. Daarom zijn ze naakt en zien ze eruit zoals 
ze eruit zien."  
 
Dat wij in de Geest bekleed zijn met gewaden van gerechtigheid zien we op verschillende plaatsen. 
Efeziërs 5 spreekt over een man en vrouw als een type van de Heer die ons aan Zich wil presenteren 
'zonder vlek of rimpel of smet' op onze gewaden. Openbaring 6:11, 19:8, 14 vertellen ons dat de 
gewaden van fijn linnen, schoon en wit, de gerechtigheid van de heiligen is.  
 



Hij noemde specifiek Openbaring 3:15-19...  
...en wat Hij zei tegen de lauwe gemeente in Laodicia. Zij zeiden dat ze niets nodig hadden want ze 
waren rijk en welvarend, maar Hij vertelde dat ze geestelijk naakt waren en riep hen op zich te 
bekeren 'opdat de schande van uw naaktheid niet aan het licht komt' en raadde hen aan zich te 
bekeren en witte kleding van gerechtigheid te ontvangen. Hij gebruikte die verzen om uit te leggen 
waarom demonen naakt zijn en engelen gekleed - en nog meer onderwijs over gerechtigheid dat niet 
relevant is voor het onderwerp van vandaag.  
 
Kanttekening: Mensen vragen me of ze over 10.000 jaar of zo in opstand kunnen komen en van de 
Heer kunnen afvallen, hoewel ze de Heer nu liefhebben - en ik leg uit dat nee, we zijn verzegeld met 
de Heilige Geest, en zeker niet als we eenmaal verheerlijkte lichamen hebben ontvangen die gemaakt 
zijn van hemels materiaal, wat betekent dat er geen zondige aard is, en geen Satan om ons te 
verleiden; nadat we onze keuze hebben gemaakt, is ons hele wezen 100% voor God zonder het 
vermogen of de wil om ooit nog in opstand te komen.  
 
Onze verheerlijkte lichamen, die gemaakt zijn van hemels materiaal, kunnen daarom alleen verlangen 
naar de dingen van God. Onze aardse lichamen daarentegen, die van de aarde gemaakt zijn, 
verlangen naar de dingen van de aarde en het zinnelijke rijk. Maar wij hebben onze keuze gemaakt en 
hebben gewaden van gerechtigheid gekregen, net als de engelen die bij God bleven in plaats van met 
Lucifer mee te gaan. 
 
Volgende week - waarom God betrokken zou moeten zijn geweest bij een 2e opstand van engelen. 
Tot dan,  
zegen, 
 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en e-mail me op cwowi@aol.com 
 
 
Genesis 6; Nephilim; 3 of 6, God helping? 
Genesis 6; Nephilim; 3 van 6,  Helpt God? 
 
Hallo allemaal,  
Vorige week deelde ik over hoe de engelen verzegeld werden met gewaden van gerechtigheid nadat 
Lucifer in opstand kwam, waarmee hun besluit verzegeld werd - net zoals wij verzegeld worden nadat 
we geloven.  
 
Vandaag de kern van wat iemand moet overwinnen als hij denkt dat er een 2e opstand van engelen 
was in de dagen van Noach.  
 
Als er een opstand was in de dagen van Noach, dan is dit wat je moet overwinnen 
Als we de Schrift en eeuwen van Joods en Christelijk begrip opzij zetten dat er slechts 1 opstand was, 
geleid door een cherub genaamd Lucifer, en als we een 2e engelenopstand overwegen in de tijd van 
Noach, hoe zou dat dan gebeuren?  
 
Ten eerste zou God het juiste 'lichaamsdeel' in hun engelenlichamen moeten creëren. 
Jezus zei dat mensen in de hemel zijn 'als de engelen in de hemel' (Mt 22:30, Mc 12:25).  
 
De geslachtsdaad is van deze natuurlijke wereld. Alleen fysieke wezens in een fysieke wereld hebben 
de behoefte om zich voort te planten. Engelen paren niet en maken geen engelenbaby's in de hemel. 
Zij zijn geestelijke wezens met een geestelijk lichaam, dus voortplanting is niet iets waar zij voor 
uitgerust zijn. 
 
Op aarde gebood God alle planten en dieren, inclusief mensen, om zich te vermenigvuldigen en de 
aarde te vullen. In het rijk van de Geest is er geen voortplanting, geen planeet om te vullen, dus 
engelen hebben fysiek niet 'de uitrusting' om dat te doen. 
 
Om een tweede opstand te hebben waarin engelen met vrouwen paren,  
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zou God zelf actief betrokken moeten zijn bij de rebellie. Engelen kunnen niet zomaar genitaliën 
'kweken'. Bovendien is God de Bron van al het leven. God zou hen het 'zaad' in hun engelenlichamen 
moeten geven om vrouwen zwanger te kunnen maken.  
 
Als je gelooft dat de 'zonen van God' engelen waren in een 2e rebellie, dan moet je God medeplichtig 
maken aan de rebellie. Met andere woorden, Hij zou samengewerkt moeten hebben met de 
rebellerende engelen om hen te helpen. Hij had hun geestelijke lichamen moeten veranderen om ze 
genitaliën te geven en DAN had Hij ze het zaad moeten geven dat nodig is om een menselijke vrouw 
zwanger te maken.   
 
Volgende kwestie: Voortplanting tussen soorten 
Als we God deel laten uitmaken van de rebellie door de genitaliën in die rebellerende engelen te 
scheppen en hen vervolgens het 'zaad' te geven waarmee ze menselijke vrouwen zwanger konden 
maken, dan hebben we te maken met voortplanting tussen verschillende soorten. 
 
Genesis vertelt ons dat de Heer het leven op aarde schiep om te scheppen 'naar hun aard’. (Genesis 
1:11-12, 21-25). God zelf besloot, toen al het lagere leven was geschapen, om wezens naar Zijn eigen 
aard te maken - jij en ik.  
 
Alles naar zijn soort: katten paren met katten, honden paren met honden, olifanten met olifanten 
enzovoort. Je zult geen kat zwanger zien worden van een hond (zou dat een 'hat' of een 'kond' zijn? 
lol). Je zult niet zien dat een olifant paart met een neushoorn en nakomelingen krijgt. (Zou dat een 
olihoorn of een neusfant zijn? lol)  
 
Dus opnieuw zou God medeplichtig zijn 
Om engelen, die een hogere scheppingsklasse zijn, te laten paren met menselijke vrouwen in een 
soortoverstijgende bevruchting en hybride kinderen te produceren - (hybriden zijn steriel) - dat is waar 
degenen die geloven dat er een 2e opstand van engelen was, voor pleiten.  
 
Als iemand zulke dingen wil geloven, moet hij Psalm 8:4-6 negeren, waarin staat dat de mens iets 
lager is gemaakt dan de engelen. Wij zijn een lager wezen omdat we (nog) niet in het hogere rijk van 
de Geest van God zijn. Dus nogmaals, God zou medeplichtig moeten zijn, Zijn Genesisgebod 
overtredend, om een hogere scheppingsorde, engelen, toe te staan te paren met een mindere soort.  
 
Kan een paard paren met een lagere scheppingsorde, zoals een alligator? Kan een walvis paren met 
een lagere scheppingsorde, zoals een kwal? Hoe kunnen engelen dan paren met lagere 
levensvormen (mensen), tenzij God hen de lichaamsdelen gaf, hen 'zaad' gaf en vervolgens nog meer 
van Zijn wetten moet overtreden door van de ene soort naar de andere en van de hoge naar de lagere 
orde van soorten verwekking toe te staan? 
 
Bedenk eens hoezeer engelen in de hemel van een hogere klasse zijn. 
Engelen hebben de macht om met toestemming van de Vader steden* of hele legers* te vernietigen. 
Zij verschijnen in ons gebied wanneer de Vader dat wil.*Genesis 19:1-13, Jesaja 37:36) 
 
Elia leefde 40 dagen op de kracht van 2 kleine maaltijden* verstrekt door de engel, waaruit blijkt dat 
voedsel in de hemel, dat een hogere vorm van schepping is, een leven en kracht gevend vermogen 
heeft dat ver boven het aardse voedsel voor aardse lichamen uitgaat.*1Koningen 19:5-12 
 
Dit alles betekent dat God persoonlijk betrokken zou moeten zijn bij een 2e rebellie: Hoe zouden 
wezens van zo'n superieure schepping anders de genitaliën en het zaad kunnen krijgen waarmee ze 
kruisingen kunnen maken met nederige mensen, tenzij God de Vader hen de mogelijkheid daartoe 
gaf? (Terwijl Hij Zijn scheppingsbevel opschortte dat alle dingen alleen naar hun eigen soort 
voortbrengen)  
 
Het is goed gedocumenteerd  
Wanneer een mens wordt verwekt, hebben wetenschappers op dat moment van conceptie een 
lichtflits waargenomen. De Bijbel vertelt ons in Hebreeën 12:9, Zacharia 12:1 en andere plaatsen, dat 
God degene is die de geest geeft wanneer een mens wordt verwekt. 
 



Dus als een engel de 'uitrusting' en vervolgens het zaad zou krijgen om een menselijke vrouw 
zwanger te maken in een soortoverstijgende conceptie, van hoger naar lager, dan zou God opnieuw 
betrokken moeten zijn om het leven te verschaffen op het moment van de conceptie.  
 
Dat kan niet zo zijn. Hij zou net als zij, even veel schuld hebben aan de rebellie.  
 
Zagen engelen dat de dochters van de mensen 'mooi' waren?  
Laten we even stilstaan en overdenken of we geloven dat engelen op de aarde neerkeken en zagen 
dat menselijke vrouwen mooi waren.   
 
(Het Hebreeuwse woord 'towb' dat hier gebruikt wordt is 'mooi', 'aantrekkelijk voor de zintuigen'. Het 
wordt elders gebruikt om goed ruikende parfum en goed smakend voedsel te beschrijven. Genesis 
41:5, Hooglied 1:3, etc.)  
 
Blijkbaar keken engelen naar mooie vrouwen...  
...in de tijd van Noach en zeiden dat ze seks met hen wilden hebben. Allereerst is er menselijk vlees 
nodig om verleid te worden tot lust. Jakobus 1:13 zegt dat God niet verzocht of beproefd wordt door 
het kwaad. Eén reden is dat de Vader geen menselijk vlees heeft waardoor Hij verzocht zou kunnen 
worden. De Vader kent geen honger, slaap, de behoefte om zichzelf te ontlasten, noch wat het 
betekent om seksueel verzocht te worden - Hij heeft geen aards vlees waardoor Hij verzocht kan 
worden.  
 
Engelen hebben ook hemelse/geestelijke lichamen, dus hoe zouden zij verleid kunnen worden met 
aardse lichamelijke verleidingen? 
 
Daarom moest Christus een mens worden.  
Hij moest verzoeking ervaren en niet falen. Hij moest menselijk vlees aannemen waardoor Hij 
verzocht kon worden. Als je in de Geest bent, word je niet verzocht - je moet een aards lichaam 
hebben om verzocht te worden. Denk er eens over na hoe we dit in het kleine kunnen zien - als we in 
aanbidding en in Zijn Aanwezigheid zijn, is het je dan opgevallen dat alle verleidingen, spanningen, 
angsten en dergelijke van deze wereld niet aanwezig zijn? Wij ervaren dit voor een moment, maar 
engelen leven in die vrede, de focus op het geestelijke - ze hebben geen aardse lichamen om verleid 
te worden met aardse verleidingen. 
 
Hmmm... voor mensen die geloven dat engelen in die tijd zagen dat menselijke vrouwen mooi waren, 
zijn er dan nu niet veel meer mooie vrouwen op aarde, met meer dan 8 miljard mensen in leven? De 
meeste statistieken die ik heb gezien zeggen dat ze de wereldbevolking in de tijd van Abraham op 
ongeveer 5 miljoen schatten. In Noachs tijd waarschijnlijk  veel minder dan dat. 
 
Dus...Als er in Noachs tijd een opstand van engelen was over de schoonheid van vrouwen  
Waarom zijn er sindsdien dan niet veel meer opstanden door engelen geweest?  Er leven nu en zelfs 
in de afgelopen eeuwen veel meer mooie vrouwen dan in de tijd van Noach. De logica valt uit elkaar, 
nietwaar? Als je gelooft dat de motivatie voor de opstand van de engelen de schoonheid van de 
aardse vrouwen was, waarom zijn er sindsdien dan niet veel meer opstanden van engelen geweest? 
Die theorie valt snel uit elkaar, nietwaar? 
 
Hoe komt het dan dat sommigen geloven dat engelachtige wezens, die superieur zijn aan de mens, 
de natuurlijke zintuigen ontwikkelen die een lagere klasse van de schepping, de mens, heeft, en een 
beroep zouden doen op hun vlees dat zij niet hebben? We kunnen een hond of kat mooi vinden, maar 
het windt ons niet op die manier op - dus waarom zouden we denken dat zulke hoger geschapen 
wezens zich zouden verlagen tot nederige mensen, om opgewonden te raken met zintuigen waarmee 
ze niet geschapen zijn om seks met hen te willen hebben? Het is niet logisch.  
 
Volgende week - wie waren de 'zonen van God'?  
Tot dan, zegen! 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en e-mail me op cwowi@aol.com 
 
 
Genesis 6; Nephilim, 4 of 6, Who the sons of God? 
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Genesis 6; Nephilim, 4 van 6, Wie zijn de zonen van God? 
 
Hallo allemaal, 
Vorige week hebben we het gehad over hoe, als er een 2e opstand van engelen was in de tijd van 
Noach, God betrokken zou moeten zijn geweest bij en geholpen zou moeten hebben met een 2e 
opstand van engelen. Vandaag....wie waren de 'zonen van God'?  
 
Zelfs als die 2e opstand plaatsvond  stierven ze allemaal in de zondvloed van Noach. Denk daar 
eens over na. Voor degenen die geloven dat engelen menselijke vrouwen zwanger maakten: ze 
stierven allemaal in de zondvloed. Slechts 8 overleefden, Noach en zijn vrouw, hun 3 zonen en 3 
schoondochters.  
 
Maar om vast te houden aan hun theorie van die 2e opstand van engelen en dat er vandaag de dag 
hybride wezens zijn die het overleefd hebben, moet je de Bijbelse bewering dat alleen Noach's familie 
het overleefde verwerpen. Ben je bereid om tegen Jezus en de rest van de Schrift en het hele woord 
en de geschiedenis van het Jodendom in te gaan?  
 
Het tegenargument is dat hun DNA overleefde via Noach - maar dan moet je ervan maken dat Noach 
en zijn familie deel waren aan de kinderen van de engel-vrouwen. Om hun DNA de zondvloed te laten 
overleven zou je Noach’s familie een product moeten maken van een engel/vrouw conceptie. En dat 
staat nergens in de Bijbel. Dus zelfs als je al het bovenstaande weg verklaart, dan nog stierven ze 
allemaal in de zondvloed. (Later in deze serie zal ik iets vertellen over 'reuzen' in de tijd van David en 
dergelijke). 
 
Wie zijn dan de zonen van God? 
Mozes en Jozua schreven Genesis tot en met Jozua, en hadden een unieke 'Joodse' schrijfstijl. Hun 
stijl was om in dezelfde passage zowel een hemels perspectief als een aards perspectief te delen.  
 
Jozua schreef op de natuurlijke/geestelijke manier in Jozua 5:13-15, toen Israël bij Jericho gelegerd 
was en hij zich afvroeg hoe ze de stad zouden kunnen innemen. Hij schrijft dat hij een man met een 
zwaard bij zich zag staan en hij vroeg of hij voor of tegen hen was. De man antwoordde: "Nee ('geen 
van beide', want daar gaat het niet om), maar ik ben hier als aanvoerder van het leger van de Heer." 
Er staat dat Jozua op zijn gezicht viel en aanbad, en de man zei tegen hem dat hij zijn schoenen uit 
moest doen, want hij was op heilige grond. 
 
Dat was de natuurlijke kijk.  
Die man was duidelijk de Heer, de aanvoerder van de legers van de Vader. Alleen de Heer ontvangt 
aanbidding en gebiedt de mens om zijn schoenen uit te doen in Zijn aanwezigheid. (Schoenen zijn 
door mensen gemaakt en geen mens kan tot God komen of voor Hem staan op basis van eigen 
inspanning - daarom werd OT-volk bevolen om blootsvoets te zijn in Gods aanwezigheid.) 
 
De volgende verzen bevestigen dat Jozua met de Heer sprak, niet met een gewone man, want Hij 
vertelde hem hoe hij de stad moest innemen, in Jozua 6:2-5, waarbij Hij 'de Heer' werd genoemd. We 
zien dus deze schrijfstijl, het opsommen van zowel de natuurlijke als de geestelijke kijk.  
 
Mozes deed dit in Genesis 18 
In 18:1 staat dat de Heer aan Abraham verscheen. Toen Abraham in de tentdeur zat, zag hij 3 
mannen naar hem toe komen, die hij begroette en daarna voor hen een maaltijd bereidde. Pas in vers 
9 zien we de geestelijke kant van de dingen, als de Heer tegen Sara zegt dat ze rond die tijd in het 
volgende jaar een zoon zal krijgen. Onmiddellijk na dat gesprek zegt de Heer in zichzelf: "Zal Ik voor 
Abraham verbergen wat Ik ga doen, aangezien hij een groot en machtig volk zal worden... en zijn 
gezin en kinderen zal opvoeden in de wegen van de Heer?" 
 
De Heer onthult dan dat Hij is gekomen om Sodom en de andere steden te vernietigen, en de 2 
andere 'mannen' worden gezien voor wie ze werkelijk zijn, engelen, die zijn gestuurd om Lot te 
redden. Dit zien we in hoofdstuk 19. Ook hier zien we zowel het natuurlijke, in die zin dat de 3 mannen 
gewone ‘mannen’ leken te zijn die Abraham toestonden een kalf te doden en te koken en een maaltijd 
voor hen te bereiden, als het overschakelen naar het geestelijke om te zien wie de 'mannen' werkelijk 
waren - de Heer en 2 engelen.  
 



Paulus gebruikte dezelfde stijl  
Ik denk dat dit het duidelijkst te zien is in 1Corintiërs 3:2, toen hij zich richtte tot de Corinthiërs die 
verstrikt waren in twist en verdeeldheid, en zei: "Want jullie zijn nog steeds vleselijk. Want als er 
afgunst en twist en verdeeldheid onder u is, bent u dan niet vleselijk en leeft u als (natuurlijke) 
wedergeboren mensen?" 
 
Hier spreekt hij hen aan als zijnde in Christus, maar vertelt hen vervolgens dat ze leven alsof ze niet 
eens wedergeboren zijn - de natuurlijke mens. Door zijn brieven heen vergelijkt hij echter regelmatig 
hun vroegere leven met nu, waarbij hij zowel het natuurlijke perspectief als het geestelijke noemt - 
zoals Efeziërs 4:17-31.  
 
Terug naar Mozes en Genesis 
In Genesis 4:16-24 hebben we een lijst van Kaïns nakomelingen. Het vertelt ons dat Kaïn ten oosten 
van Eden naar het land Nod verhuisde en daar zijn gezin grootbracht. Deze passage bevat enkele van 
zijn kinderen en nakomelingen. Onder hen bevond zich een man genaamd Lamech, die toegaf een 
man te hebben vermoord, net als Kaïn. Het vertelt ons ook dat Jubal een afstammeling van Kaïn was, 
die de vader was van snaar- en blaasinstrumenten. Het vermeldt Tubal-kain die bedreven was in het 
smeden van koper en ijzer.  
 
Aan het einde van hoofdstuk 4 staat in vers 25-26: "En Adam had weer gemeenschap met zijn vrouw 
en zij kreeg een zoon die zij Seth noemden (vervanging). Want zij zei: God heeft mij een vervanger 
gegeven voor Abel die Kaïn had vermoord. En Seth kreeg een zoon die hij Enos noemde. Toen 
begonnen de mensen zichzelf 'de zonen van God' te noemen. 
 
De KJV kantlijn vertaalt dit 'toen noemden de mensen zichzelf bij de naam van God' (de zonen 
van God).  Het commentaar van Benson stelt dat er een groeiend verschil kwam tussen degenen die 
met God wandelden en degenen die dat niet deden. "De aanbidders van God begonnen zich te 
onderscheiden" door God te aanbidden en voor Hem op te komen.  
 
Hij verklaart: "Kaïn en zij die de godsdienst verlieten en een stad bouwden, begonnen voor 
godsdienstloosheid te pleiten en noemden zichzelf de zonen van mensen. Zij die God aanhingen 
begonnen voor Hem en Zijn aanbidding te pleiten en noemden zichzelf de zonen van God." 
 
Volgens sommige Joodse bronnen nam de kennis van God af naarmate de mensen zich 
vermenigvuldigden, en begonnen mensen sterren en natuurlijke dingen te aanbidden. Voor die tijd 
hoefde niemand over God te praten omdat iedereen het wist, omdat de bevolking zo klein was. 
 
Toen de mensheid zich vermenigvuldigde, ontstond de behoefte aan degenen die God kenden om 
een standpunt in te nemen en zij waren de eersten die in Zijn naam en tot Hem baden en zichzelf de 
zonen van God noemden.  
 
Identificeren wij onszelf vandaag de dag niet als de zonen van God?  
Denk aan I Johannes 3:1-3: "Geliefden, nu zijn wij zonen van God, maar het is nog niet geopenbaard 
wat zij zijn zullen, want dan zullen wij Hem zien zoals Hij is en Hem gelijk worden. Een ieder die deze 
hoop heeft, reinigt zichzelf...". Zie ook Romeinen 8:14, 19; Galaten 3:26, 4:6; Filippenzen 2:15 
 
We noemen onszelf de zonen van God, de kinderen van God, dus het moet niet moeilijk zijn om te 
begrijpen dat in die tijd, toen het verschil tussen degenen die niet met God wandelden en degenen die 
wel met God wandelden heel duidelijk werd, ze hetzelfde deden. Is dat niet wat er in onze tijd gebeurt, 
net als in de dagen van Noach?  
 
2 families op aarde, en ze bleven baby's maken 
Genesis 5 beschrijft de nakomelingen van Seth, waaronder Mahalalel, wiens naam 'lofprijzer van God' 
betekent. Ook vermeldenswaardig zijn Henoch die de dood niet zag maar 'genomen' werd, 
Methusalem wiens naam 'Bij zijn dood zullen de wateren komen' betekent, en Noach. Als je het 
uitrekent zie je dat de zondvloed plaatsvond in hetzelfde jaar dat Methusalem stierf, precies zoals zijn 
naam voorspelde.  
 
Nadat de goddelijke lijn van de zonen van God is opgesomd, zegt de tekst verder in 6:1: "Het 
geschiedde toen de mensen zich begonnen te vermenigvuldigen op de aarde en hun dochters werden 



geboren, de zonen van God (de nakomelingen van Seth) zagen dat de dochters van de mensen (de 
nakomelingen van Kaïn) mooi waren...". 
 
Kaïn was verhuisd naar het oosten van Eden  
Toen de bevolking van elke familie groeide, was het onvermijdelijk dat ze elkaar op een dag zouden 
tegenkomen. Daarom zegt Genesis 6:1: "...toen de mensen zich begonnen te vermenigvuldigen op de 
aarde...". Dat zet de context. Die vermenigvuldiging van de bevolking tot het punt waarop de twee 
families elkaar ontmoetten, zet de scène.  
 
Vandaag de dag zijn er ook maar twee families op aarde. Je bent ofwel overgebracht uit het koninkrijk 
van de duisternis naar het koninkrijk van de Zoon van de Vader, of je bent het niet. "Voorheen was u 
duisternis, nu bent u licht." Colossenzen 1:13, Efeziërs 5:8-9 
 
Zo was het ook in de dagen van Noach, en toen de zonen van God met de dochters van mensen 
begonnen te trouwen - de goddeloze familie van Kaïn - begon de kennis van God uit de levens van de 
mensheid te verdwijnen. God stond op het punt om aan de buitenkant naar Zijn schepping te kijken.  
 
Volgende week - hoe zit het met de nephilim, die machtige mannen van weleer? 
Tot dan,  
zegen, 
 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en e-mail me op cwowi@aol.com 
 
 
Genesis 6; Nephilim, 5 of 6, Who were they, DNA, etc. 
Genesis 6; Nephilim, 5 van 6, Wie waren ze, DNA, etc. 
 
Hallo allemaal, 
Vandaag kijken we naar de 'machtige mannen' en hebben we het over DNA... 
 
Genesis 6:2 zegt dat de zonen van God de dochters van de mensen tot vrouw namen.  
Meteen in vers 3 zegt God: "Mijn geest zal niet altijd scheidsrechter zijn in de wegen van de mens, 
want hij is slechts vlees; toch zullen zijn dagen 120 jaar zijn."  
 
Tot op dit punt trad God Zelf rechtstreeks op als 'scheidsrechter', met kapitale misdaden. We zien dit 
aan Zijn betrokkenheid bij Kaïn en bij Lamech die ook een mens doodde (4:23-24). Nadat Noach uit 
de ark was gekomen, delegeerde de Heer vanaf dat moment 3 dingen aan de mens als zijn 
verantwoordelijkheid: misdaad en straf, dieet - waardoor ze voor het eerst vlees mochten eten*, en 
voortplanting.  
 
*Genesis 9:1-7. Genesis 1:29-30 stelt dat mens en dier oorspronkelijk vegetariërs waren, en daar 
zullen we op terugkomen -de wolf die zich neerlegt bij het lam, de leeuw die stro eet als een os, etc. - 
Jesaja 11:6-7; 65:25.  
 
Sommigen begrijpen de 120 jaar als zijnde een grens aan de levensduur van de mens.  
Anderen zien het als aftellen tot de zondvloed. Dat betekent dat de tijd tussen Seth's goddelijke lijn die 
zich identificeerde als de kinderen van God en het nemen van vrouwen onder de dochters van de 
mensen, niet meer dan 120 jaar was.  
 
Beroemde mannen? Machtige mannen van weleer? 
Genesis 6:4 zegt: "Er waren reuzen op de aarde in die dagen, en daarna toen de zonen van God 
kinderen kregen bij de dochters van de mensen. Dit waren geweldigen van weleer, mannen van 
aanzien." Het woord 'reuzen’ wordt slechts 3 keer in de Bijbel gebruikt. Hier en twee keer in Numeri 
13:33. Elke keer verwijst het naar mensen, reusachtig, gewelddadig, tirannen, goddeloze krijgers.  
 
Het is geen compliment om hen 'mannen van naam, machtige mannen van weleer' te noemen. 
Dezelfde formulering wordt gebruikt voor Nimrod in 10:9, die hem een 'machtige jager voor het 
aangezicht van de Heer' noemt, wat een ongelukkige vertaling is in de King James Version. "...een 
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machtige mensenjager in het volle zicht van de Heer" of "in weerwil gedaan in het zicht van de Heer" 
is dichter bij de betekenis.  
 
Deuteronomium 3:11 vertelt ons dat koning Og van Basjan 'tot het overblijfsel van de reuzen' 
behoorde. Het woord dat hier voor 'reus' wordt gebruikt en overal waar je het woord 'reus' tegenkomt, 
behalve in Genesis 6:4 en Numeri 13:22, is 'rephaim', niet 'nephilim'. 
 
We kunnen Goliath of Og dus niet herleiden tot de reuzen uit Noachs tijd. En 2Samuel 21:20 vertelt 
ons dat Goliaths zoon, die ook een reus was, 6 vingers en tenen had, een totaal van 24 - een 
voorbeeld van een genetische fout. 
 
 We zien dus dat de genetische code in de mens aanwezig was, zelfs in Noachs DNA, voor 
reusachtigheid, net als voor dwergachtigheid - beide komen vandaag de dag voor. De 8 in zijn familie 
waren de enigen die de zondvloed overleefden, maar hun genetica bevatte genoeg leven om alle 
variëteit te zien van alle mensen en alle rassen die sindsdien geleefd hebben. Dus het recessieve gen 
van reusachtigheid en ook de genetische of chromosomale fouten die we toen en nu zien, zaten in de 
genen van Noachs familie.  
  
Nimrod bracht mensen samen met het uitdrukkelijke doel om oorlog te voeren, hoewel hij beter wist. 
Hij deed dit uit wrok tegen mensen die naar Gods beeld gemaakt waren. Deze 'machtige mannen van 
naam' waren slecht en het is de verklaring over hun goddeloze gewelddadige aard en het verspreiden 
van geweld en oorlog.  
 
Het waren mannen die handelden uit wrok en haat tegen God en anderen, gewelddadige mannen, 
pestkoppen, tirannen, reuzen met een slecht karakter. 
 
Denk nog eens na over de genetica 
Toen God planten, dieren en de mens schiep, beval Hij hen 'zich te vermenigvuldigen en de aarde te 
vullen'. Daarbij gaf Hij hen ook het genetische vermogen om dat bevel te vervullen, wat genetische 
variatie betekent, wat we 'micro-evolutie' noemen.  
 
Macro-evolutie is het onjuiste geloof dat een soort kan evolueren in een andere soort - algen worden 
kikkers die zoogdieren worden die apen worden die mensen worden. 
 
Maar micro-evolutie is bijbels.  
Darwin vond 5 soorten snavels op dezelfde vinkensoort en theoretiseerde over evolutie. Elk 
snaveltype was gespecialiseerd: één breed voor het kraken van zaden, één lang en smal voor het 
vangen van vliegende insecten, enzovoort. Die micro-evolutie was slechts Gods ingebouwde genetica 
die elke soort in staat stelde om de aarde te vullen volgens Zijn opdracht, door zich aan te passen aan 
de omgeving.  
 
God schiep geen Golden Retrievers of Chihuahuas.Hij schiep papa en mama wolf en zei 'vul de 
aarde'. Hij schiep jouw huiskat niet, Hij schiep papa en mama grote kat en zei 'vermenigvuldig je'. Hij 
schiep 1 soort olifant en van die oorspronkelijke papa en mama olifant hebben we mammoeten gehad 
tot de huidige Afrikaanse en Indische olifanten, afhankelijk van de tijd en de omgeving. 
 
Op dezelfde manier  
Zaten in die eerste man en vrouw alle genetische capaciteiten voor elke persoon die vandaag leeft, 
alle 8+ miljard van ons, en iedereen die ooit geleefd heeft. Naar schatting hebben er door de eeuwen 
heen ongeveer 117 miljard mensen geleefd en zijn gestorven.  
 
Een kanttekening om over na te denken. Adam leefde 930 jaar en als Eva ongeveer even lang leefde, 
zouden haar jaren om kinderen te krijgen misschien wel 700 of meer zijn geweest - als ze 300 of 400 
kinderen gekregen zou hebben, realiseer je dan dat veel van die kinderen niet nauw aan elkaar 
verwant zouden zijn geweest zoals broers en zussen dat tegenwoordig zijn. De vraag 'trouwde Kaïn 
met zijn zus' is ingewikkelder en tegelijkertijd eenvoudiger te verklaren.  
 
In de tijd dat de mens 900 jaar leefde, wat als er 50 of 100 jaar leeftijdsverschil was tussen 
echtgenoten, met al die andere kinderen ertussen? Het is mogelijk dat met al het genetische leven in 
Adam en Eva, er broers en zussen zouden zijn die slechts in de verte aan elkaar verwant waren.  



 
Technisch gezien zijn we genetisch gezien allemaal broers en zussen.  
We komen allemaal van de oorspronkelijke vader en moeder. Maar onze genetica is sindsdien 
verdund door tientallen miljarden mensen. Wat als jij een van de eerste baby's op aarde zou zijn?  
 
Jouw genetische variaties zouden afkomstig zijn van Adam en Eva, maar meer 'geconcentreerd', in 
staat om misschien wel elk type mens op aarde van vandaag te omvatten, van Aziatisch tot Afrikaans 
tot Kaukasisch tot dwerg en reus en alles daartussenin; honderden van dezelfde vader en moeder 
maar genetisch verder weg dan de broers/zussen van vandaag. Interessant.  
 
Alle rassen, alle lichaamstypes, alle huidskleuren, alle gelaatstrekken zaten in de genetica van Adam 
en Eva. Van reuzen tot dwergen, van pygmeeën tot Goliath van Gath, alle genetica zat in Adam en 
Eva. En met Noach en zijn 3 zonen en hun vrouwen - bestaan we vandaag allemaal. 
Verbazingwekkend. 
 
Volgende week: Hoe zit het met reuzen vandaag zoals Goliath?  
Tot dan,  
Zegen, 
 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en e-mail me op cwowi@aol.com 
 
 
Genesis 6; Nephilim, 6 of 6, Sons of God, mythology 
Genesis 6; Nephilim, 6 van 6, Zonen van God, mythologie 
 
Hallo allemaal, 
We hebben in deze studie veel zaken behandeld. Het was niet mijn bedoeling om elke leer te 
adresseren die er is over het idee dat er een 2e opstand van engelen was.  
 
Jezus en de schrijvers van het NT besteedden maar weinig tijd aan het zoeken naar foutieve leringen; 
zij gaven er de voorkeur aan om het grootste deel van hun tijd te besteden aan het uitleggen van wat 
de Schrift WEL zegt - dat was mijn bedoeling hier.  
 
Vandaag sluiten we deze kleine studie af. Zelfs als het voor jou niet van toepassing is, is er vast wel 
iemand die je kent die zich deze dingen afvraagt, of die zelfs in deze dwaling gelooft.  
 
Wij als gelovigen moeten ons denkvermogen niet opgeven als we tot de Heer komen. Hij is zelfs heel 
logisch als je de dingen vanuit Zijn perspectief bekijkt. Denk erover na, redeneer in jezelf, wetende dat 
God de Vader een goede God is van wie alle zegeningen en goede dingen vloeien.  
 
De zonen van God - de goddelijke lijn 
Zij hadden zoveel van het leven van God door hun aderen stromen, en de goddeloze lijn van Kaïn 
vermenigvuldigde zich en uiteindelijk ontmoetten ze elkaar, dus het is redelijk om te geloven dat een 
recessief gen van reusachtigheid zou worden gezien. Uiteindelijk zouden dwerggroei en 
reusachtigheid zich in de genetische code manifesteren - en de reuzen in die dagen, net als in de 
dagen van David en Goliath, waren gewelddadige krijgslieden die God haatten.  
 
Daarom zegt vers 5 dat God zag dat de gedachtespinsels van de mens elke dag alleen maar slecht 
waren. Hun invloed begon de kennis van God van de aardbodem weg te vagen.  
 
Ik zou ook v12 willen toevoegen waarin God zegt: "Alle vlees heeft mijn wegen op aarde verdorven...". 
Merk op dat er geen toorn is gericht tegen engelen (want er was geen 2e opstand) - Zijn toorn was 
gericht tegen de mens die Zijn wegen bedierf, en het kwam neer op 1 familie - als zij stierven zou de 
kennis van God van de aarde worden weggevaagd door de ongelijk samengestelde huwelijken.  
 
Om te geloven dat er een 2e opstand van engelen was in de dagen van Noach, geloof je dat de 
engelen het contact met de mens in gang hebben gezet - wat betekent dat Gods toorn op hen gericht 
zou zijn, niet op de mensheid die het slachtoffer was. Toch zegt de tekst duidelijk dat God boos is op 
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de mens, zelfs gekwetst door zijn daden. Zijn oordeel was tegen de mens en hoe 'alle vlees zijn weg 
op aarde had verdorven'. Niet tegen engelen - maar tegen mensen.  
 
Mijn persoonlijke gevoel 
Ik denk dat deze goddeloze nakomelingen uit de ongelijkwaardige verbintenis van de nakomelingen 
van Seth en Kaïn een genetische lijn voortbrachten die pestkoppen waren qua grootte en karakter, en 
zij haatten God, zoals Nimrod later deed.  
 
Ik denk dat de Griekse mythologie waarschijnlijk teruggaat naar veel van deze reuzen - het leven van 
God zou in die tijd nog heel sterk zijn geweest, Noach was 600 jaar oud ten tijde van de zondvloed - 
dus het waren reuzen in gestalte en goddeloosheid, en 'alle vlees' bedierf Gods wegen op aarde.  
 
Dus als je de context leest van de 2 lijnen van mensen in Genesis 4 en 5, en verder in 6:1-12, dan zie 
je hoe Mozes het verhaal vertelt van hoe Gods wegen van de aarde werden weggevaagd en het 
neerkwam  op 1 familie die nog met Hem wandelde.  
 
Samenvatting 
De hedendaagse leringen dat er een 2e opstand van engelen was en dat zij zich met vrouwen 
paarden om 'reuzen' voort te brengen, zijn meestal gebaseerd op de boeken van Henoch en een 
verkeerd begrip van Genesis 6.  
 
Uit die fout zijn leringen voortgekomen over van alles en nog wat, van UFO's tot mensen met 
hagedissenogen die het DNA van deze gevallen engel in zich hebben en de wereld besturen. Een 
deel daarvan sluit aan bij oude katholieke mystiek die gelooft dat Lucifer (de duivel) met Eva paarde 
om een lijn mensen met reptielvormige pupillen te produceren - en zij zouden de illuminati vormen - 
als de dwaling eenmaal begint, gaat het alle kanten op! 
 
Ik heb laten zien waarom dit een dwaling is. God was niet medeplichtig (betrokken bij het helpen) aan 
een 2e engelenopstand. Als je een stap terug doet en naar de eenvoudigere tijd gaat waarin Mozes 
ons Genesis gaf en dat voor ons schreef, zul je zien dat de openingshoofdstukken van Genesis er zijn 
om de oorsprong en vermenigvuldiging van de mensheid op aarde uit te leggen. Het is het verhaal 
van een perfecte wereld en perfecte mensen die uit de gratie zijn gevallen, en de genade van de 
Schepper om de mens en de kennis van God levend te houden. 
 
Paulus uitte zijn angst...  
...voor het geloof van de Corinthiërs, in zijn tweede brief aan hen, hoofdstuk 11. In vers 4-5 
waarschuwde hij hen dat Satan werkt door het geloof gecompliceerd te maken, en als mensen 
eenmaal een ingewikkeld geloof hebben geloven ze 'een andere Jezus, een andere geest en een 
ander evangelie'. 
 
Een teken dat je uit balans raakt, in dwaling, is dat het geloof gecompliceerd voor je is. Als je op zoek 
bent naar die ene geestelijke sleutel om je problemen op te lossen, die ene formule, als je gewoon dat 
ene ding zou weten of dat ene ding zou doen om het geheim te ontsluiten om God voor je te laten 
werken - dan ben je misleid door de duivel, zei Paulus.  
 
Keer terug naar de kinderlijke eenvoud van het geloof. Je hebt Christus in je, daarom heb je alle 
dingen. Er is geen formule nodig om God te bereiken of je zaak voor Hem te rechtvaardigen, want je 
hebt Christus in je. Hij is zo dichtbij. Je hebt die eenvoud van toegang. Verbazingwekkende genade. 
 
Rust... geloof niet in de leugens, rust in de eenvoud van het geloof en de bijbehorende vrede. 
Realiseer je dat je aan deze kant van de hemel niet alle antwoorden zult hebben en laat het los om te 
proberen te ontdekken wat tot dan verborgen blijft. Concentreer je op wat nu, vandaag, belangrijk is in 
je wandel met de Heer. 
 
Groei in liefde, vreugde, vrede, zachtmoedigheid, zelfbeheersing, geduld, godsvrucht, morele 
uitmuntendheid, consistentie, broederliefde, onvoorwaardelijke liefde. Als we ons richten op het 
ontwikkelen van deze dingen in ons, zullen we merken dat de rest relatief onbelangrijk is. Doe de 
dingen die je wel moet doen en je zult geen tijd hebben om de dingen te doen die je niet moet doen.  
 
Volgende week een nieuw onderwerp, tot dan, 



Zegen, 
John Fenn/wk/ak 
www.cwowi.org en e-mail me op cwowi@aol.com 
 
 
Nephilim final thoughts, UFOs and more  
Nephilim laatste gedachten, UFOS en meer  
 
Dag Allemaal, 
Veel mensen vandaag die lezen dat de zonen van God de goddelijke lijn van Seth waren, lezen dat 
voor het eerst. Ze hadden nog nooit gehoord dat Mozes werd geleid om te delen hoe de kennis van 
God zich verspreidde via de goddelijke lijn van Seth, maar werd gecorrumpeerd door hun huwelijk met 
de ongelovige 'dochters van mensen'. 
 
Echter, eeuwenlang begreep het klassieke Jodendom wat Mozes schreef, en slechts een kleine fractie 
dacht dat er een 2e rebellie geweest was. Het is te vergelijken met vandaag de dag, waar een klein 
aantal christenen denken dat de aarde plat is in vergelijking met degenen die zich realiseren dat de 
Bijbel en de natuur een globe presenteren. 
 
Mensen zullen altijd verzen veranderen, soms omdat ze echt onwetend zijn, soms niet, maar wat ik 
deelde over de 2 families op aarde, de zonen van God en de mensenzonen, die er ook nu nog zijn, is 
zoals Genesis 6 al eeuwenlang begrepen werd. De zonen van God en de mensen die nog steeds in 
het koninkrijk der duisternis zijn. 
 
Getuige 
Toen ik de Vader vroeg waarom de Heilige Geest in Genesis 1: 2 zweefde over het water - planeet 
(aarde). Hij zei: "Als getuige van de schepping." Toen ik vroeg 'waarom?', Antwoordde hij: "Omdat 
Mozes een ooggetuigenverslag van de schepping nodig had (en van het begin der dagen) zodat hij 
het kon opschrijven." 
 
De Heilige Geest, de Geest van de waarheid, is een trouwe ooggetuige van de schepping en de 
ontwikkeling van de mens en Gods betrokkenheid bij de geschiedenis van de mens. Het draait 
allemaal om God en de mens en het verhaal van verlossing. Verbazingwekkende genade. 
 
Dus het staat vast dat Mozes rond 1400 voor Christus werd geleid om te schetsen hoe 2 families in de 
aarde voortkwamen uit de oorspronkelijke lijn van gelovigen - gelovigen en ongelovigen - en hoe door 
het mengen van goddelijke en goddeloze mensen er nakomelingen kwamen die boos waren, 
pestkoppen, krijgers; en de kennis van God was bijna van de aarde verdwenen. 
 
De schepper moest ingrijpen en opnieuw beginnen, zodat Hij niet aan de buitenkant naar zijn 
schepping zou kijken. 
 
Ik ben vergeten dingen als UFO's ter sprake te brengen, zijn we alleen, enzovoort ... 
Toen ik een tiener was, werden goede vrienden onderweg naar huis door een UFO gevolgd, terwijl ze 
langs een landweg reden. De UFO ging met hen mee, ongeacht welke kant ze ook opgingen. Eindelijk 
draaide een van hen zich om, zei: "Ga weg hier, in de naam van Jezus!" En het ging recht omhoog en 
in één beweging verdween het. 
 
Als je militaire geheime vluchten en apparatuur, weerfenomenen, optische illusies, mentale en 
emotionele factoren van mensen en alle andere mogelijkheden weglaat, blijft alleen het 
bovennatuurlijke over om te overwegen. Alles wat van God is, zal Jezus graag en snel Heer noemen, 
en zo niet, dan is het demonisch.  
Dus, wat maakt het uit? Neem er gewoon autoriteit over in Jezus Naam, want we moeten Hem 
gehoorzamen en ons gezag nemen. Ga gewoon door met jouw bezigheden, wees niet geïntimideerd 
of bang. 
 
Het geestelijke rijk (van satan) is de perversie van het Geestelijke rijk. Het Geestelijk rijk (van God) is 
zoals Jezus tegen de blinde mannen zei: 'Het geschiede naar uw geloof'. (Mattheüs 9:29). Maar in het 
spirituele rijk is het perverse ook waar; 'Het geschiede naar uw geloof (in de demonische).' Als iemand 
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het rijk van satan gelooft, opent dat een deur naar zijn geestelijke wereld en satan kan allerlei enge 
dingen manifesteren voor jou of voor iemand die die deur voor hem opent. 
 
Speelt niet met demonische manifestaties. Dat is wat de wereld doet omdat het blind en onwetend is, 
maar jij weet beter. Wandel met de Vader en Heer, heb vrede en alles wat niet helemaal om de 
Heerschap van Jezus gaat, kan geboden worden weg te gaan in de naam van Jezus. 
 ZO eenvoudig is het. Ik vind het verschrikkelijk triest dat sommige christenen meer vertrouwen 
hebben in demonische dingen zoals UFO's en aliens, dan het gebruik van de Naam om zieken de 
handen op te leggen, demonen uit te werpen en met Hem te wandelen. 
 
Wat de Heer onlangs zei 
Ik heb vorige week in de nieuwsbrief gedeeld dat ik net ben teruggekeerd van Shekinah Worship 
Center, waart 4 sessie opgenomen werden, die op hun site bekeken kunnen worden: http: 
//www.shekinahworship.com 
 
Terwijl ik daar die vrijdag avond was, kwam de Heer en sprak met mij, eerst over de dienst en daarna 
veranderde Hij van onderwerp en zei: 
 
"Er komt voor velen een seizoen van afleiding, betreffende gebeurtenissen in de politiek en 
economisch, en het is zelfs nu al op u. Het is vergelijkbaar met de manier waarop velen werden 
afgeleid van wat er echt toe deed tijdens de laatste (Amerikaanse presidentiële) verkiezingen. 
Vanwege hun afleidingen werden vriendschappen verbroken en velen scheidden zich van anderen af 
door strijd en arrogante eigengerechtigheid. 
 
Weet je nog, wanneer je toen vroeg waarom Ik het toestond dat zovelen in het lichaam  verdeeld 
raakten (tijdens Covid en de Amerikaanse verkiezingen), dat Ik je vertelde dat het was om hun harten 
te onthullen, om de onvolwassenheid te onthullen van degenen die van zichzelf dachten dat ze wijs 
waren en om het valse bloot te leggen. Ik zei je dat Ik dit toestond zodat ze hun hart konden zien en 
zich zouden schamen en zich bekeren, of zichzelf zouden verharden en onvolwassen in Mij zouden 
blijven. Er komt een soortgelijke tijd aan die zal bewijzen wat in hun hart is. " 
 
"Zelfs nu hebben velen hun aandacht verdeeld tussen hun wandel in Mij en de politiek, en ik roep hen 
op om zich te bekeren, om met hun hele hart terug te keren naar Mij, om terug te keren naar balans, 
want Mijn schapen zullen de stem van een ander niet volgen. ” 
 
"Een vergelijkbare tijd komt, echter met verschillende afleidingen. Vertel hen dat dit in de komende 
maanden op de natie en de wereld zal zijn, en dat ze niet terugvallen op dat waaruit ze zijn gekomen." 
 
"Voor de wereld; er komt in de komende weken en maanden een tijd van angst en onzekerheid. Het 
zal anders zijn dan de laatste keer (covid/verkiezingen), omdat het betrekking heeft op politieke en 
economische kwesties. Maar degenen in Mij die van het verleden geleerd hebben, zullen sterk blijven 
en niet wankelen. " 
'Je moet bezig zijn met de zaken van de Vader. Houd je focus op Mij, niet op de gebeurtenissen van 
de dag. Blijf standvastig en wandel met Mij, hoor wat de Geest tegen de gemeenten zegt. " 
 
Wat Hij zei, herinnert me aan de tijd, ongeveer 20 jaar geleden, dat ik een opmerking tegen de Vader 
had gemaakt dat het een tijdje geleden was dat Hij commentaar had gegeven op de huidige 
gebeurtenissen. Hij zei: "Waarom zou ik je iets vertellen? Je krijgt je nieuws van Fox (nieuwskanaal)." 
Auw. 
 
Dat allemaal om dit te zeggen: 
Te veel aandacht vestigen op dingen die niet echt uitmaken zoals Nephilim, UFO's, Aliens, Globale 
samenzweringen, Covid, Politiek en dergelijke,  dienen als afleidingen van onze eerste liefde. 
 
In de rockopera 'Jezus Christ, Superstar', is een van de nummers 'Wat is de Buzz?'. Het beschrijft hoe 
in de tijd van de evangeliën, mensen alleen maar bezig waren met wat Jezus zei, of zou kunnen 
zeggen, of waar Hij was en wat Hij deed. 
 



In Mattheüs 16: 13-17 wordt ons verteld: 'The Buzz' was dat Jezus een gereïncarneerde Jeremia of 
een andere profeet uit de dood zou kunnen zijn. Maar Jezus vroeg: "Maar wie zeg je dat Ik ben?" 
Petrus antwoordde: "U bent de Christus! De Zoon van de levende God!" 
 
Jezus antwoordde door te zeggen dat Petrus gezegend was omdat hij dat niet van een mens had 
geleerd, maar de Vader had dat aan hem geopenbaard. En op die rots van openbaring van de Vader, 
zou Jezus zijn lichaam bouwen en het leiderschap (poorten) van de hel kon het niet overweldigen. 
 
Die openbaring en alles wat van de Vader naar ons toe komt, is waar onze aandacht zou moeten zijn. 
Concentreer je opnieuw op jouw eerste liefde en op Zijn volk, en wees niet zoals een kind dat mee 
gaat met elke 'wind van leer', maar groei op in Hem ... Ga weg van sites die de oren kietelen, stem af 
op sites die  openbaring en evenwicht brengen en jou rechtstreeks wijzen naar de Heer en/of onze 
Vader in de hemel. 
 
Volgende week een nieuw onderwerp. Tot die tijd, zegen, 
John Fenn/wk/ak 
http://www.cwowi.org en e -mail me op cwowi@aol.com 
 


